
Årsmelding for  

Jordet jakt og fiskeforening 2023 

Styrets sammensetning: 

Arne Storløpa Sneli  Leder 

Andrè Lianger   Kasserer/nestleder  

Thomas Moen Rønning Sekretær 

Hroar Kraby Svendsen Leder fiskestellutvalget 

Siv Berntsen     Leder viltstellutvalget 

Jørn Stener    Leder lerdueutvalget 

Hilde Tøråsen    Kvinnekontakt 

Henrik Norstad  Leder ungdomsgruppa 

Dag Øyvind Tøråsen   Vararepresentant 

 

Styret har inneværende år avholdt 5 protokollerte styremøter. Det har totalt sett vært et veldig 

aktivt år med mange arrangementer, stor skyteaktivitet og dugnader opp mot 

skytebaneanlegget. Svært mange av aktivitetene, inklusive alle styremøtereferater er blitt 

publisert som nyheter på jakt og fiskeforeningens hjemmeside; 

https://www.njff.no/hedmark/jordet 

Totalt er det blitt registrert gjennomført 1561,5 dugnadstimer og 7616 kjørte km i forbindelse 

med dugnader og aktivitet.  

Medlemsutviklingen i foreningen har også i år vært positiv. I 2023 var vi totalt 264 

medlemmer i foreningen. En økning på 3 medlemmer siden utgangen av 2022 hvor vi hadde 

261 medlemmer i foreningen. Foreningen mottar stadig vekk skryt for all aktiviteten vi 

gjennomfører for våre medlemmer, og dette sammen med dyktige og inspirerende instruktører 

kan nok også i år tillegges æren for både opprettholdelsen og en liten økning i 

medlemsmassen.  

 

PROSJEKT TENAASEN SKYTEBANE – STATUS 2023  

Prosjektgruppa for utvikling av Tenaasen skytebane består som tidligere år av representanter 

fra Jordet Tenaasen Skytterlag, Jordet Jakt og Fiskeforening og Trysil Jakt og fiskeforening, 

samt Trysil Fellesforening v/ Dag Arne Berget.   

Den 16.03.2023 ble det innsendt en søknad om mindre endring av reguleringsplanen og den 

12.04.2023 har kommunen gitt en foreløpig tilbakemelding som godkjenner dette. Det er dog 

med noen forbehold – blant annet at det benyttes faglig kompetanse for utarbeidelse av 

https://www.njff.no/hedmark/jordet


reguleringsendringen og at det gjennomføres en ny støykartlegging. Byggeplan AS er 

engasjert videre til å utarbeide planforslaget. I løpet av høsten har Dag Rieber vært kontaktet 

og engasjert til å bistå med nødvendige støy og sikkerhetsvurderinger knyttet til baneanlegget. 

Parallelt med dette har prosjektgruppa begynt innhenting av priser og anbud for budsjettering, 

men her gjenstår en del arbeid som ønskes prioritert gjennom vinteren/våren 24. Ellers er 

grunnen som har vært planlagt kjøpt av Dag Midttun nå i høst/tidlig vinter blitt omsøkt til 

fradeling hos kommunen, og det avventes derfor en behandlingen av denne søknaden og 

påfølgende oppmåling til våren. 

Rent fysisk har det også skjedd noen forandringer på Tenaasen gjennom sommeren. Det ble 

gjort en større avskoging av området, en del masseforflytting og terrengforandringer har blitt 

utført (spesielt ved den planlagte rovviltbanen). Roviltbanebygget er påbegynt oppført på 

Tenaasen og er for vinteren tettet/bred ned, og skal fortsettes på til våren/sommeren. 

Det forventes at det gjennom vinteren arbeides med selve reguleringsplanen og at man kan 

håpe at den blir sendt ut på høring og deretter behandlet hos kommunen i løpet av året. 

Dermed ser det ut til at første mulige fysiske oppstart med ombyggingen av baneanlegget vil 

skje til våren 2025. Dette forutsetter selvsagt at det økonomiske regnestykket er «forsvarlig» 

og at planene er gjennomførbare og kan godkjennes.   

Prosjektgruppa har totalt fått et mandat av årsmøtet i 2023 til å benytte inntil 100 000 kroner 

til å jobbe med utvikling av planer og forarbeid til prosjektet. Til nå er det blitt benyttet ca 

30.000,- kroner av disse midlene når kostnadene er fordelt på alle 3 foreninger. Det er varslet 

at det vil komme noen større utgifter knyttet til de gravearbeidene som er utført, og selvsagt 

for det arbeidet som er igangsatt knyttet til reguleringsplanen. Det søkes derfor i årsmøtet å få 

mandat til å benytte ytterligere kr 150.000,- og dermed totalt kr 250.000,-.     

 

 

Miniatyrhallen i Jordet samfunnshus. 

Jordet JFF har gjennom samarbeidet med Jordet og Tenaasen Skytterlag tilgang til å benytte 

miniatyrbanen anlagt i Jordet samfunnshus.  

Jordet JFF arrangerte for første gang «jegerskyting» noen kvelder vinteren 2023 for å sjekke 

ut interessen blant våre jegere/medlemmer. Vi hadde et godt oppmøte på disse kveldene og 

besluttet å fortsette dette tilbudet vinteren 2023/2024. Vi benytter ellers anlegget hyppig opp 

mot aktivitetskvelder for ungdomsgruppa gjennom høst og vinter.   

 

Representasjon 

Den 11.-12. februar var Jordet Jakt og Fiskeforening representert på tillitsvalgtsamlingen på 

Elgstua i Elverum. Jørn, Hilde, Arne og Dag Øyvind deltok på samlingen. Samlingen startet 



med at vi ble ønsket velkommen av NJFF generalsekretær Eldar Barli. Videre ble det holdt 

flotte foredrag fra blant anent fagsjef i Statskog Jo Inge Breisjøberget "En elgforvaltning på 

villspor?" og fra Torgal Sætre/Morten Aas "Jegeren, den sanne naturverner". Dette var 

forøvrig bare en brøkdel av foredragsholderne. Mye interessant og ny lærdom ¨ta med seg. Vi 

fikk servert deilig mat og hadde en veldig sosial helg sammen med andre tillitsvalgte.  

Generelt var det et bra opplegg og foredragsholdere som var verdt å få med seg. 

  

Arrangementer 

Klubbmesterskap i isfiske ble arrangert første søndag i påske. Henrik Norstad ble 

klubbmester.  

Lørdag 5. august ble det avholdt både Trysilmesterskap og klubbmesterskap på Tenåsen 

skytebane.  

Trysilmesterskapet og klubbmesterskapet ble gjennomført i to grener; elgskyting med rifle og 

leirdueskyting med hagle. Vinner av Trysilmesterskapet ble Terje Myhre i begge grener. I 

klubbmesterskapet ble Arne S. Sneli klubbmester i elgskyting og Henrik Norstad i 

Leirdueskyting. Under følger link til resultatlister:  

Resultatliste Elgskyting - Samlet - 2023 

Resultatliste Leirdueskyting - Samlet 2023 

 

 

Søndag 6. august arrangerte Jordet JFF det årlige jaktfeltstevnet på Tenaasen skytebane. I 

tillegg til jaktfeltrunden ble det også konkurrert i elgskyting og presskyting på løpende elg.  

Det ble en virkelig flott dag med stor deltakelse. Vi har hatt en gledelig vekst i antall skyttere 

de siste par årene og gjorde i år noen enkle justeringer for å øke kapasiteten og sørge for at 

arrangementet som helhet skulle gå så smidig som mulig. Nytt for året kombinerte vi 

arrangementet med et «familiearrangement» hvor vi hadde aktiviteter for både store og små. 

Som en gest til våre skyttere tilbød vi også «barnehage» slik at mor og far kunne gå 

jaktfeltrunden mens de minste ble ivaretatt av kyndige barnepassere. Et populært tiltak med 

hele 16 barn innom i løpet av arrangementet med aktiviteter som kubb, spikking, naturbingo, 

fargelegging, studering av insekter med forstørrelsesglass, grilling av pølser og spising av is. 

For de litt større barna og de unge tilbød vi også miniatyrskyting på 100 meter mot ulike 

dyrefigurer som rådyr, rein, elg og villsvin. Et svært populært tiltak hvor flere hundre skudd 

ble avfyrt i løpet av dagen. 

I samarbeid med Blaser Norge, Multirep AS (Børsemaker Jota) og Jordet JFF hadde vi i år et 

virkelig stort trekkplaster - utlodding av en Blaser R8 rettrekker. 

Vi hadde også veldig mange andre flotte premier og ønsker å takke alle bidragsytere: 

Multirep, Børsemaker Jota, Kiwi Trysilfjellet, Coop Mega Trysil, Joker Jordet, Joker Nord 

Osen, Sentrum Sport Trysil, Tepas AS, Trysil Vask og Rens AS, Glommen Mjøsen Skog, 

Kay Werner Tøråsen, Kåre Norstad m/sønner, Salong Saxen, Moelven Trysil. 

https://www.njff.no/hedmark/jordet/nyheter/trysilmesterskap-og-klubbmesterskap-2023/_/attachment/inline/be3e6cf8-bdb5-4780-9226-0eb1220b1633:3d118a165fe5f0645f1991171f8cb01effc416a4/Resultatliste%20Elgskyting.pdf
https://www.njff.no/hedmark/jordet/nyheter/trysilmesterskap-og-klubbmesterskap-2023/_/attachment/inline/be3e6cf8-bdb5-4780-9226-0eb1220b1633:3d118a165fe5f0645f1991171f8cb01effc416a4/Resultatliste%20Elgskyting.pdf
https://www.njff.no/hedmark/jordet/nyheter/trysilmesterskap-og-klubbmesterskap-2023/_/attachment/inline/be3e6cf8-bdb5-4780-9226-0eb1220b1633:3d118a165fe5f0645f1991171f8cb01effc416a4/Resultatliste%20Elgskyting.pdf
https://www.njff.no/hedmark/jordet/nyheter/trysilmesterskap-og-klubbmesterskap-2023/_/attachment/inline/f5a01a1a-25b4-48ab-a220-696bc1b3a7a9:6d572105f968ea2792243cc380619ab6b851ad1f/Resultatliste%20Leirdueskyting.pdf


Totalt hadde vi 205 skyttere innom i løpet av dagen hvor også 40 skyttere valgte å skyte 

elgstevne i tillegg til jaktfeltrunden. Dette er i nyere tid deltakelsesrekord. Tusen takk til alle 

som tok turen innom og bidro til god stemning, og tusen hjertelig takk til alle som på en eller 

annen måte har bidratt til gjennomføringen av dagen. Uten en fantastisk dugnadsgjeng på 

nærmere 40 personer hadde ikke dette vært mulig. 

Vi satser på et like artig arrangement neste år, så sett av første søndag i august 2024. Vi har 

fortsatt kapasitet til enda flere deltakere. 

Her finner dere link til Resultater:  

Resultatlister Jaktfeltstevnet 2023 - Alle klasser samlet 

Ps! Den heldige vinneren av en splitter ny Blaser R8 ble Sander Ørbakk. Vi gratulerer så mye. 

 

Jordet JFF har også i år bidratt med å arrangere elgtreninger og prøver for storviltjakt hver 

fredag fra mai til september i samarbeid med Jordet og Tenaasen skytterlag.  

Fiskesommer-arrangementet til Jordet Jakt og Fiskeforening ble avholdt samme helg som 

Slettåsdagene. I år ble dette arrangert fredag 16 juni. Ca 25 pers møtte opp til en hyggelig 

fiskekveld ved Grønsjøen. Alle ungene fikk fisk, både mort, abbor og gjedde. 

Introjakt Rådyr ble arrangert lørdag 25. november. 7 stk hadde rådyr på post, men ingen fikk 

løsnet skudd. Dette er et arrangement som har vært veldig populært i mange år, og som også i 

år hadde god deltakelse. Det var også planlagt en dag med introjakt hare, men denne ble 

avlyst grunnet veldig kaldt vær.   

 

Kvinneutvalget 

Kvinneutvalget har gjennom året arrangert miniatyrskyting innendørs i skytehallen i Jordet 

samfunnshus, 12 kvelder med hagleskyting og 3 kvelder med rifleskyting i løpet av 

sommeren. Et populært tilbud med gjennomsnittlig god deltakelse.  

 

Lerdueutvalget 

I år har det også vært høy aktivitet på lerduebanen på Tenaasen. Totalt ble det skutt ca 25000 

skudd i løpet av sommeren. 

Lerdueutvalget har også hatt ansvaret for oppfølgingen av elgbanen og denne har i år fungert 

slik den skal. Det er kun blitt gjennomført vanlig vedlikehold av elgbanen.   

 

 

 

https://www.njff.no/hedmark/jordet/nyheter/jaktfeltstevne-2023/_/attachment/inline/8e66ac91-617f-44f3-8483-86bcaa6d3468:475848c82c0daf22aa79757478f5623c81534097/Resultatlister%20Jakfeltstevnet%202023%20-%20Alle%20klasser%20samlet.pdf


Fiskestellutvalget 

Det ble ikke gjennomført rusefiske i år da isen gikk så sent at gytingen var overstått. I løpet 

av sommeren har utvalget holdt oppsyn med båtene som ligger ved Grønsjøen, Eltsjøen og 

Røsjøen, og forsøkt å holde plassene ryddig for søppel. Fiskestellsutvalget bisto også ved 

gjennomføringen av fiskesommer. Fiskestellsutvalget sørget også for innkjøp og montering 

av nye sittebenker ved Handikap plassen på Eltsjøen.  

 

Ungdomsgruppa  

Ungdomsgruppa har hatt et aktivt år. Etter søknad frifondsmidler høsten 2022 fikk jakt og 

fiskeforeningen tildelt 42 937 kroner for innkjøp av utstyr og bruk på barne- og 

ungdomsaktivitet. Det ble gjennomført miniatyrskytinger gjennom vinteren, fluebindekurs, 

isfiskedag, simulatorskyting, båtførerkurs, tur ute for å se etter spor og sportegn og ikke minst 

gratis lerdueskyting for alle ungdommer under 26 år hver torsdag i august. Noe av midlene 

ble også brukt til innkjøp av en salongrifle som vi kan benytte i miniatyrhallen i jordet 

samfunnshus og til skyteaktivitet utendørs på bane til sommeren.  

For 2023/24 sesongen har jakt og fiskeforeningen fått tildelt frifondsmidler på kroner 48616, 

noe som stimulerer til og vil bidra til enda mer aktivitet. Noe av midlene har vi allerede 

benyttet til å kjøpe inn enda en salongrifle, i tillegg til en hagle, slik at vi har våpen til utlån i 

forbindelse med våre skyteaktiviteter.  

 

Viltstellutvalget 

Viltstellutvalget har gjennom året bistått ved flere av aktivitetene foreningen har gjennomført 

i 2022, i tillegg til å ha hatt hovedansvaret for drift av rovviltbanen og sørget for at denne har 

vært bemannet på fredager. Rovviltbanen ble i år flyttet opp til ny standplass og har fremstått 

uferdig. Dette har kanskje vært en medvirkende årsak til at det har vært mindre skyteaktivitet 

på denne i år. Målet for neste år er å få ferdig standplassbygget og få på plass en mer 

permanent bane.  

 

Foreningen har ellers gjennom 2023 publisert mange nyhetssaker og oppsummeringer fra 

arrangementer og aktiviteter på våre hjemmesider. Hjemmesiden benyttes også som en 

aktivitetskalender med oversikt over alle våre arrangementer og alle referater fra styremøter 

blir lagt ut på vår hjemmeside. Jakt og fiskeforeningen har som mål å opprettholde den gode 

trenden med å skape aktivitet og oppsummere dette både skriftlig og visuelt på vår 

hjemmeside, og vi anmoder derfor våre medlemmer til å følge med på denne.  

https://www.njff.no/hedmark/jordet 

https://www.njff.no/hedmark/jordet


Til slutt vil jeg rette en stor takk til alle som har vært involvert i Jordet JFF sitt arbeid i løpet 

av året, og håper at jeg vil se dere igjen også neste år. Tusen hjertelig takk for deres 

engasjement og gode innsats i 2023!  

 

Arne Storløpa Sneli 

Leder Jordet JFF 


